
Szkoła w kadrze
Znana dokumentalistka Maria Zmarz-Koczanowicz wraz z Grażyną Kędzielawską realizują film o
łódzkiej "filmówce". Nie będzie to jednak obraz legendy, a opowieść o współczesności słynnej
uczelni.

Obie artystki wykładają w PWSFTViT w Łodzi na Wydziale Reżyserii. "Szkołę" produkuje uczelniane
studio Indeks. Jak zapowiadają autorki, ich godzinny film nie będzie zwykłym reportażem z życia
uczelni ani też przypomnieniem jej legendarnych absolwentów. Kamera towarzyszy studentom
wydziałów Aktorskiego, Reżyserii i Operatorskiego od egzaminów wstępnych oraz inauguracji roku
akademickiego i stara się uchwycić emocje, jakie towarzyszą studiowaniu przy Targowej.
Kontrapunktem dla tego obrazu będą wypowiedzi profesorów, m.in. Filipa Bajona, Bronisława
Wrocławskiego, Ryszarda Lenczewskiego. W filmie znajdą się także fragmenty spektakli
dyplomowych, etiud opowiadających o szkole oraz materiały archiwalne. Celem dokumentalistek
jest nadanie swemu dziełu formy dyskusji o "filmówce" - pokazanie jaka jest dzisiaj, jaki ma
potencjał i pomysł na siebie.


